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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kinek a döntése volt, hogy a Bajcsy-Zsilinszky Kórház
dolgozói nem kapnak béremelést?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormányzati kommunikáció szerint 20%-os béremelést kapnak az egészségügyi szakdolgozók.

Ehhez képest a kőbányai Bajcsy-Zsilinszky Kórház dolgozói jelezték, hogy nem kapják meg ezt a 
20%-os emelést, sőt van olyan dolgozó, aki semennyit nem kap.

Számolnunk kell azzal, hogy az amúgy is súlyos szakemberhiánnyal küzdő egészségügyi 
rendszerből még több szakdolgozó fog elmenni, és valóban eddig nem látott elvándorlás 
következik, aminek a következményeit a betegek fogják elszenvedni.

Mivel a konkrét béremelésről a munkáltató dönt,

kérdezem Önt:

• ez a kialakult helyzet, a különböző mértékű és az esetenként meg sem valósuló béremelés a
kórház vezetésének döntése vagy a fenntartóé?

 
Várom megtisztelő válaszát.
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